

## شروط وأحكام حملة أمازون الترويجية لتخفيضات الجمعة البيضاء Amazon White Friday Sale Campaign Terms and Conditions

### Campaign Period:

26<sup>th</sup> Nov 2025 to 30<sup>th</sup> November 2025, (both days inclusive).

### Offer:

ADIB Visa Cardholders will be rewarded with a 20% discount on Amazon.ae ecommerce platforms.

- Minimum spend is AED100
- Maximum discount is AED 150 on customer level
- Usage: customer can transact multiple times during the Campaign Period till the maximum discount of AED 150 is reached.

### Qualification Criteria:

- This "Offer" is provided to you by Souq.com FZ LLC ("Amazon") and made available on the website amazon.ae and and mobile application thereof (collectively, "Amazon.ae").
- These Offer terms and conditions ("Offer Terms") are in addition to the Amazon.ae Conditions of Use & Sale and Privacy Notice to which you agree to by using Amazon.ae. In the event of any conflict between the Conditions of Use & Sale and these Offer Terms, these Offer Terms prevail for the purposes of this Offer.
- Each customer holding an eligible ADIB Visa Covered or Debit Card issued by Abu Dhabi Islamic Bank ("ADIB") (an "ADIB Card") (ADIB Visa Cards each a "Card") may participate in this Offer).
- In the case of use of multiple Cards through one Amazon.ae customer account, only the first Card used during the Offer Period will be considered for this Offer. In the case of use of the same Card on multiple Amazon customer accounts, only the first account using the Card during the Offer Period will be considered for this Offer.
- The maximum discount per Offer and per Amazon.ae customer account across the Amazon.ae website and/or app is AED 150 for the Offer.
- This Offer is only valid on products sold by Amazon or its third-party sellers on Amazon.ae ("Eligible Products"). Amazon Wireless category products (including but not limited to Mobile phones), all Amazon Global Store products (sold by any other Amazon entity including Amazon US, DE, and UK), Amazon.ae Gift Cards, Amazon Home Services, Helpbit, Adidas Products sold by Adidas, Baby Food, digital software, video games, Amazon Fresh and Amazon Now products are excluded from this offer. Categorization of products is at Amazon's sole discretion.

### فترة الحملة الترويجية:

26 نوفمبر 2025 إلى 30 نوفمبر 2025 (يشمل كلا اليومين).

### العرض:

سيحصل حاملو بطاقات Visa من مصرف أبوظبي الإسلامي على خصم بنسبة 20% على المشتريات عبر المنصات الإلكترونية بـ Amazon.ae.

- الحد الأدنى للإنفاق 100 درهم إماراتي
- الحد الأقصى للخصم 150 درهم إماراتي على مستوى المتعامل
- الاستخدام: يمكن للمتعامل إجراء المعاملات عدة مرات خلال فترة الحملة الترويجية حتى الوصول إلى الحد الأقصى للخصم وهو 150 درهماً إماراتياً.

### معايير الأهلية:

- يُقدّم هذا "العرض" إليك من شركة Souq.com منطقة حرة ذ.م.م ("أمازون")، وهو متاح على موقع amazon.ae الإلكتروني وتطبيق الهاتف المتحرك التابع له (يشار إليهما مجتمعاً بـ "Amazon.ae").
- تُضاف شروط وأحكام هذا العرض ("شروط العرض") إلى شروط الاستخدام والبيع وإشعار الخصوصية الخاصين بموقع Amazon.ae، التي توافق عليها باستخدامك لموقع Amazon.ae. في حال وجود أي تعارض بين شروط الاستخدام والبيع وشروط هذا العرض، يُعتدّ بشروط هذا العرض لأغراض هذا العرض.
- يحقّ لكلّ متعامل يحمل بطاقة Visa مغطاة أو للخصم المباشر مؤهلة صادرة من مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") ("بطاقة مصرف أبوظبي الإسلامي") (يشار إلى كل منهما "البطاقة") المشاركة في هذا العرض.
- في حال استخدام بطاقات متعددة من خلال حساب متعامل واحد على Amazon.ae، سيتم اعتبار أول بطاقة مستخدمة فقط خلال فترة العرض. في حال استخدام نفس البطاقة على حسابات متعاملين متعددة على Amazon، سيتم اعتبار أول حساب يستخدم البطاقة خلال فترة العرض فقط.
- الحد الأقصى للخصم لكل عرض ولكل حساب متعامل على Amazon.ae عبر موقع Amazon.ae الإلكتروني أو التطبيق هو 150 درهماً إماراتياً للعرض.
- يسري هذا العرض فقط على المنتجات التي تباعها أمازون أو بائعيها الخارجيين على موقع أمازون الإماراتي ("المنتجات المؤهلة"). تُستثنى من هذا العرض منتجات أمازون وايرلس (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الهواتف المتحركة)، وجميع منتجات متجر أمازون العالمي (التي تباعها أي جهة أخرى تابعة لأمازون، بما في ذلك أمازون الولايات المتحدة وألمانيا والمملكة المتحدة)، وخدمات أمازون الإماراتي، وخدمات أمازون المنزلية، وخدمة Helpbit، ومنتجات أديداس التي تباعها أديداس، وأغذية الأطفال، والبرامج الرقمية، وألعاب الفيديو، ومنتجات أمازون فريش وأمازون ناو. يخضع تصنيف المنتجات لتقدير أمازون وحدها.

- vii. Minimum transaction amount of AED 100 is required to participate in each Offer.
- viii. The Offer is not applicable to payments made by customers using the cash on delivery payment method.
- ix. Save for any Amazon offers or promotions that may be availed concurrently, this Offer cannot be used in combination with any other offer or promotion.
- x. If an order is cancelled or a refund request is issued, only the net amount paid by the Cardholder will be refunded. No refund will be issued in respect of the discount.
- xi. Under no circumstances will the benefit being offered under this Offer be settled with cash in lieu by Amazon.
- xii. Amazon may disqualify any Cardholder from participating in this Offer if the Cardholder is deemed to be engaged in any fraudulent activity in connection with this Offer.
- xiii. The Offers are subject to availability, notwithstanding any other provision of these terms, Amazon reserves the right at any time to amend, add, remove and/or modify (in whole or part) any of the terms and conditions of these Offer Terms. Amazon can replace this Offer by another offer, whether similar to this Offer or not, or to withdraw it altogether. Amazon's decision in this regard shall be final.
- xiv. Nothing in these Offer Terms amounts to a commitment by Amazon to conduct further, similar or other offers in future.
- xv. Any Cardholder participating in this Offer will be deemed to have accepted these Offer Terms.
- xvi. All the above discounts are fully and solely paid by Amazon.
- ز. الحد الأدنى لمبلغ المعاملة 100 درهم إماراتي للمشاركة في كل عرض.
- ح. لا يطبق العرض على المدفوعات التي يقوم بها المتعاملون باستخدام الدفع نقدًا عند الاستلام.
- ط. باستثناء أي عروض أو عروض ترويجية من أمازون قد تكون متاحة في نفس الوقت، لا يمكن استخدام هذا العرض بالتزامن مع أي عرض أو عرض ترويجي آخر.
- ي. في حال إلغاء طلب أو إصدار طلب استرداد، سيتم استرداد المبلغ الصافي الذي دفعه حامل البطاقة فقط. لن يتم رد أي مبلغ من المال فيما يتعلق بالخصم.
- ك. لن يتم تحت أي ظرف من الظروف تسوية المزايا المقدمة بموجب هذا العرض نقدًا بدلاً من أمازون.
- ل. يحق لأمازون استثناء أي حامل بطاقة من المشاركة في هذا العرض إذا اعتُبر حامل البطاقة متورطاً في أي نشاط احتيالي يتعلق بهذا العرض.
- م. تخضع العروض للتوافر، وبغض النظر عن أي حكم آخر في هذه الشروط، تحتفظ أمازون بالحق في أي وقت في تعديل أو إضافة أو إزالة أو تغيير (كلياً أو جزئياً) أي من شروط وأحكام شروط العرض هذه. يمكن لأمازون استبدال هذا العرض بعرض آخر، سواء كان مشابهاً لهذا العرض أم لا، أو سحبه تماماً. يكون قرار أمازون في هذا الصدد نهائياً.
- ن. لا شيء في شروط العرض هذه يرقى إلى التزام من جانب أمازون بتقديم عروض أخرى مماثلة أو أخرى في المستقبل.
- س. يُعتبر أي حامل بطاقة مشارك في هذا العرض قد قبل شروط العرض هذه.
- ع. جميع الخصومات المذكورة أعلاه مدفوعة بالكامل وبشكل حصري من قبل أمازون.

#### General Terms and Conditions:

1. ADIB encourages you to use your Card only for necessary expenditure.
2. Any disputes in regards with the promotion should be raised within 1 month from the campaign end date.
3. By participating in this campaign, customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using any ADIB Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.
- الشروط والأحكام العامة:
1. يحثك المصرف على استخدام بطاقةك للنفقات الضرورية فقط.
2. يجب رفع أي شكاوى تتعلق بالعرض الترويجي خلال شهر واحد من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية.
3. بالمشاركة في هذه الحملة الترويجية، يوافق المتعامل على الالتزام بجميع شروط وأحكام بطاقات المصرف المغطاة الأخرى، والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية، التي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات المصرف للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما تحددها هيئة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات أو الخدمات ذات الصلة.